
Virtuel forårsgeneralforsamling tirsdag den 6. april 2021
Tilstedeværende: 104, 210, 225, 227, 303, 304, 330, 411, 501, 503, 514, 526, 530, 617, 702, 703,
704, 705, 709, 711, 713, 720, 721, 725, 726, 731, 802, 803, 804, 810, 811, 813, 817, 819, 821, 828,
829, 906, 921, 1001, 1002, 1005, 1011, 1021, 1029.
Referent: 1002

1. Valg af dirigent og 2 stemmetællere
Dirigenter: 704
Stemmetællere: 1001 og 1005

2. Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøde
25 for, 3 blankt, 0 imod. Godkendt!

3. Formandskabet aflægger beretning:
a) Fremlæggelse af kollegiets eksterne driftsregnskab

b) Større indkøb - kommer til det senere, i forhold til vores næste halvårsplan, brug 100 kr
til vedligeholdelse

c) Opfølgning på halvårsplan, herunder igangværende/afsluttede projekter - lave om på
hjemmesiden, fortsætter med SAKK arbejdet som vi bliver færdig med her til sommer,
så det tager vores tid, og derefter yderligere vi flere opgaver, vi har ikke har mere tid til
andet.

d) Regulativændringer siden sidste generalforsamling - studiekontrol og klubber,
studiekontrol at vi ikke modtager fysisk kun elektronisk og med klubber at klub
formændene at der kan være to og ikke KUN 1.

e) Relevante problemstillinger mødt i det daglige arbejde
- Skriv til FMS, hvis der er kønsulighed på køkkenet, så det kan rettes op.
- Hvis du pludselig ikke har adgang til en klub, er det nok fordi du ikke har betalt en

faktura. Skriv til FMS, når den er betalt, så åbner vi op igen.
- Mange har ikke betalt, så vi har lukket en del adgange ned for nyligt.

- Varsling: Studiekontrol foregår nu i april måned- Det er allerede begyndt, og alle kan
aflevere det elektronisk, hvis der er nogle problemer, skriv til os. Studiekontrol skal
sendes via vores hjemmeside ikke via email.

4. Formandskabet fremlægger halvårsregnskabet for Kollegianersamfundet
1. Resultatopgørelsen

a. Resultatopgørelsen består af de indtægter og omkostninger, vi har haft. Vi har brugt
færre penge i år og da vi har mange penge stående, tænker vi næste halvår at vi vil
bruge flere penge. Dette kommer fra husleje, og det går ind på driftskontoen, som vi
gerne skal bruges for vores fortjeneste. Vi har råd til at bruge flere penge, og det giver
negativ rente, hvis de ikke bliver brugt.

2. Noter til resultatopgørelsen
a. Vi kan se, der er kommet mere udlejning af spejlsal og gæsteværelse, og der har været

for lidt fester, så vi har derfor været konservative det næste halvår.
b. Vi har fået bodegaen, ladcyklen og har udbetalt REP midler til Otto Festival.
c. Der er blevet brugt en smule på vedligeholdelse, budgettet er derfor sat højere fordi vi

regner med at bruge flere penge, næsten alle REP midlerne er blevet søgt om, hvilket
er godt, og vi har ikke haft mange reparationer af ladcyklen.

d. Der er kun holdt et par ramagangsjang og flere må gerne afholdes fremover.
e. Kontorhold: der har været større udskiftning af kontorartikler + webregnskab

abonnement.
f. Der har været udgifter fra SAKK-møder, hvor der har været forplejning til møderne.



g. Vi har ikke haft en huslejestigning.
h. Frivilligomkostningerne: Ulønnedes middagsbudget er ikke blevet brugt, men bliver

brugt til den kommende.
i. Introfest: De nåede at have et enkelt møde, hvor der var nogle forplejninger

Kommentar: Burde der ikke budgetteres højere til introfest, siden flere og flere skal med?
Svar: Hvis tilfældet er, at mange flere kommer, så tænkes, at det er fra introudvalget om at bedømme
om der skal bruges flere penge, dette regnskab, der er lavet, er lavet konservativt. Man må godt bruge
over det vi har budgetteret, også fordi vi har mange penge tilovers. Det vil være værd at lægge ekstra
penge til dette, hvis det er. Ellers kan der tages fra rep midlerne.

3. Balancen
a. Driftskapital bundet i Ølkælderen: De har stadig en permanent gæld
b. Likvide beholdning er høj! Trækker negativ rente, så brug penge!
c. Indestående klubber/udvalg må gerne bruge de budgetterede penge
d. Debitorer: mange forældede fakturaer for fraflyttede beboere, som skal slettes

manuelt. Det tager tid.
e. Baren: Status på gælden - det går godt! Det har været sat på pause pga. manglende

indtægter
f. Ølkælderen: optog midlertidig gæld sidste forår, da nogle køkkener skyldte dem

penge.
g. Klubber

i. KAB/REP bevillinger- udgifter endnu ikke afholdt
ii. Leje af KP hallen i foråret. Betalingen er endnu ikke opkrævet, hvis ikke den

opkræves snart, nulstilles posten. Har er sat penge til side for når
opkrævningen sker

iii. Klubber generelt: rigtig fin økonomi

4. Noter til balancen
a. Generelt ser alt godt ud
b. Der har været en utydelig kvittering fra ramagangsjang udlæg
c. Der gøres opmærksom på at det bør være et mål for Formandskabet, at få aktiveret de

midler, vi internt har til rådighed på kollegiet. Det nuværende overskud er skabt af
kollegiets nuværende beboere, og bør derfor også komme disse til gode.

d. Øget forbrug internt på kollegiet vil IKKE føre til huslejestigninger! At vi bruger
penge nu har ikke en effekt, så brug nogle penge.

e. Eksempler på tiltag, hvor midler fra driftskontoen nemt kan aktiveres:
i. Forhøjet Ramagangsjang budget

ii. Fast bidrag til fest afholdende etager
iii. Evt bidrag til Otto Festival
iv. Mere aircon i baren
v. højere budget f.eks til fælles fødselsdag i baren

29 for, 1 blank stemme 0 imod Godkendt

5. De parlamentariske revisorer kommenterer det fremlagte regnskab
Ingen kommentar

6. Godkendelse af regnskab for Kollegianersamfundet
29 for. 1 blank. 0 imod. Regnskabet for Kollegianersamfundet er godkendt.

7. De parlamentariske revisorer redegør for deres evt. øvrige arbejde i løbet af året
Ingen kommentar

8. Diskussion og vedtagelse af ny halvårsplan for 1/3-31/8 2021
Kom med tilføjelser hvis det er, og så kan vi tage ændringer om. Disse er vores mål:



- Videre arbejde med KAB, da de har lidt problemer, som skaber omkostninger for os, og vi vil
gerne undgå huslejestigning. Arbejdet med statslån er stadig igang. Vi har arbejdet på det og
Udbetaling Danmark har ikke meldt noget tilbage endnu. Vi vil opdatere jer på det næste
halvår.

- Vi vil også snakke med lokalområdet, som har fokus på familie skole og beboelse, og vi vil se
om vi kan få flere midler til kollegiet. Måske få udendørs træningsfaciliteter, eller bedre
adgang til områder via. kirkegården.

- Frem til september vil vi have møder om at forbedre vores indeklima og forbedre vores
varme- og vandforbrug i løbet af efteråret. Lige nu deler vi varme med Solbakken.

- Parlamentariske revisorer vil have os til at bruge flere penge, og det vil vi gerne gå videre
med. Vi vil gerne bruge flere penge på udendørs ting, f.eks. udendørs bordtennisbord. Man
må gerne komme med flere ideer til vi kan bruge udenfor.

- De fleste klubber har været inaktive, og vi håber at få dem aktiveret igen, når der er mulighed
for det. Vi vil invitere formænd, forkvinder og udvalgsmedlemmer til visionsmøde en dag og
høre, hvad de vil gøre for at skabe flere fælles aktiviteter, når vi åbner op.

- Vi er stadig i gang med SAKK, da vi skal selv skal stifte den, og det tager meget tid. Vi regner
med at afholde en stiftende generalforsamling for foreningen til sommer. Vi gør dette, så vi
kan skabe en mere politisk indflydelse med de andre kollegier. Lige nu er det meget os, der
arbejder med det. Vi vil nok træde mere tilbage, når det er færdigt.

Kommentar: Vil der være mulighed for, at der kan sættes penge af til fx poolborde ift. den nye
halvårsplan.
Svar: Det kan vi godt, men det er svært at finde plads til, da det ikke kan slås sammen, men vil gerne
tage det videre. Det skal tages til REP, hvis det skal købes. Har tidligere gået i stykker, men vi kan se
på det.

30 for. 1 blankt. 0 imod. Godkendt!

9. Godkendelse af budget for indeværende regnskabsår
FMS foreslår, at introfestens budget skal fordobles for halvårsbudgettet, som en del af budgettet, vi
stemmer om. Så har de mulighed for at bruge flere penge.
Da der ikke er nogle indvendinger om dette tilføjes dette i budgettet for foråret 2021.

27 for. 2 blankt. 0 imod. Godkendt!

10. Valg af Formand for Repræsentantskabet
511 stiller op. 511 klappes ind!

11. Valg af 1 bogholder
704  stiller op. 704 klappes ind!

12. Valg af 2 parlamentariske revisorer og 2 suppleanter
411 og 123 stiller op. 523 og 703 stiller op som suppleanter. 411 og 123 klappes ind som
parlamentariske revisorer, og 523 og 703 som suppleanter.

13. Valg af 10 folkevalgte og 4 suppleanter
821, 502, 503, 704 stiller op.

821, 502, 503, 704 klappes ind. De sidste stillinger som folkevalgte samt de 4 suppleantstillinger kan
besættes til næstkommende REP.

14. Valg af 1-2 forkvinder for Ottos Piger
829 og 821 stiller op. 829 og 821 klappes ind.



15. Valg af 1 formand for Træningskælderen
Ingen stiller op. Stillingen som formand for Træningskælderen tages op til næste REP.

Kommentar: Jeg vil ikke stille op, men jeg vil gerne sige tak til vores formænd for alt det, som de
gør for os alle, særlig under Corona. Tak for det!
Spørgsmål: Er Kristina stadig forkvinde dernede?
svar: Ja det er hun, det her er en mulighed for at stå sammen med hende om Træningskælderen.

16. Valg af 1 bartender
703 stiller op. 703 klappes ind!

17. Diverse udvalg aflægger beretning
Kommentar fra Bodegaudvalget:
Der er lidt stilstand, fordi der ikke kan holdes noget. Dog kan man stadig leje bodegaen og bruge den.
Vi vil måske gøre det muligt at åbne op til læsning.

Kommentar om køkkenhaven:
Vi vil også gerne plante en lille have ude foran, vi er kun to tilbage, der plantede den i sommers, og vil
derfor høre, om der er andre, der vil være med til at opretholde denne køkkenhave. Vi kan søge
Formandskabet om penge til dette, hvis andre vil være med.

Svar: Der har været snak om et udehus. De ideer må man gerne komme med til FMS frem til rep.
mødet i juni.

Spørgsmål: Hvem skriver man til, hvis man er interesseret i haven?
Svar: Skriv til Katrine Bygholm Refsing på Facebook.
Svar: Det gør jeg :-)

18. Indkomne forslag
a. Regulativændring for Baren

- Det er næsten kun ændringer, der afspejler nuværende praksis i Baren. Der er lavet ændringer
på antallet af bartendere; ændret, at Baren ikke længere skal have en kasse til kontanter, så det
er nemmere at lave regnskab for Baren.
.

23 for. 2 blankt. 0 imod. Godkendt!
b. Regulativændring for Brandudvalget

- Der er lavet ændringer, da §8 ikke længere er et udvalg, f.eks. hvis du har problemer
med deres bedømmelse, skrives i stedet til formandskabet; slettet afsnittet om
dummebøder, da det er ulovlig praksis og ikke har været benyttet i lang tid.

24 for. 1 blankt. 1 imod. Godkendt!
c. Regulativændring for Bodegaen

- I det oprindelige regulativ står, at Bodegaen selv står for at lave regnskab. Formandskabet
kommenterer, at det ikke har set regnskabet endnu.
Bodega slænget: Det er fint, hvis regulativer stemmer overens, så længe det stemmer.
Regnskabet har aldrig været os der skulle lave det, det har ikke været en forventning.
Svar: Det vil vi gerne fjerne i så fald.
Bodega slænget: Vi har været under både baren og derefter Formandskabet, så vi kunne få
hjælp derfra til regnskab, men det har aldrig var os der skulle holde styr på det.
Svar: Vi vil gerne ændre på det, så der ikke er en misforståelse.

- Yderligere har der ændret på regnskabsregler, brugstider, tider for hvornår der ikke skal være
stille, og eftersyn af lokalet i regulativet.



Spørgsmål: Hvorfor står det til denne tid til kl 24 i regulativet for weekenden?
Svar: Ja, det ser sådan ud, men det er til kl. 02 og ikke midnat, og i hverdagen kl. 17-22 og i weekend

til kl. 17-02.
Spørgsmål: Er det formandskabet der vil ændre det? Vi i Bodegaen har været i dialog med 1.v for

ikke at ubelejlige dem og dermed var tidligere sat til kl. 24. Men hvis der er generel ønske om at
ændre det til kl. 02, vil bodegaen gerne ændre det.

FMS: Da alle ikke har været klar om disse omstændigheder, tager vi i stedet afstemning om det til
næste REP, så alle er med i dialogen om dette. Så får 1.v også noget at sige til det.

Afstemningen tages videre til næste REP møde i maj.

d. Forslag om oprettelse af fiskeklubben Torsken & Silden
Kommentar fra Fiskeklubben: Vi håber i vil stemme forslaget igennem. Klubbens vision er at skabe
relationer på tværs af køkkener der danner grobund for nye venskaber <3 OG  SELF VIL VI GERNE
FANGE FISK.
Spørgsmål: Hvad blev holdningen ift. fiskekort?
Svar: Det er ikke et krav i vores forslag til regulativet.

22 for. 4 blankt. 4 imod. Godkendt!

e. Bevilling af REP-midler til indkøb af fiskeudstyr
Er med til at være opstartspenge og til, hvis ting går i stykker.

19 for. 4 blankt. 2 imod. Godkendt!

19. Eventuelt
Resterende bevillinger for perioden 1/3 til 31/8

Bevillinger fra REP 30.000,-
Kommende arrangementer Otto Festival 20.-21. august

Velkommen hjem fest


